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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Anders Gustavsson, Tomas Nilsson, Jörgen Ohlsson, Anna Fahlander 
och Carina Bengtsson. 

 
 
§ 1. 
Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2. 
Dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

§ 3. 
Inkommande post 

Ingen inkommande post (Ingela inte närvarande). 
 
§ 4. 
Föregående protokoll 

Inget ”föregående protokoll” att gå igenom. 
 

§ 5. 
Ekonomi 

Jörgen rapporterar att inga större förändringar sedan föregående möte har skett. 
Fakturor för medlemsavgift och avgift för båtplats har skickats ut och avgifter börjar  
att komma in. 
Enligt beslut på årsmötet så ska de som ännu inte betalat sina medlemsavgifter från 
tidigare år (för räkenskapsåren 2018/2019, 2019/2020 och 2020/2021) kontaktas och 
krävas på dessa avgifter), Jörgen ansvarar för detta. 
Efter sommaren kommer Kjell att träffa representant från Revab, Värmlands Revision 
AB, för att bestämma hur de kan hjälpa oss. 

 
§ 6. 
BDT på ängen 

En felaktig faktura har kommit från Karlstads Energi för tömning av en 3m3 -tank, Kjell 
har beställt spolning av en inspektionsbrunn och det är det som ska betalas. Kjell 
kontaktar Karlstads Energi för att få ny och rätt faktura. 
 

§ 7. 
Sommarvatten 

Sommarvattnet fungerar skapligt men det är fortfarande en del smärre avbrott, Hjelms 
Rör kontaktas för att göra ev justeringar. 

 
§ 8. 
Båthamnen/badplatsen 

Lilla bryggan vid båthamnen har lagats och ligger i rätt läge igen. 
Bryggan och landgången vid badplatsen är också lagade/fastsatta och lagda på plats – 
tack till de som hjälpte till. 
Till hösten planeras att byta flytblock i den stora bryggan vid båthamnen. 
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§ 9. 
Ängen 

Efter åren som fåren har ”jobbat” på ängen så har en hel del grenar/kvistar växt till sig 
och blivit stora/grova (fåren äter inte allt).  
Kjell tar in offert på vad det kostar att med maskin 

• röja ner all sly på ängen 
• röja ner all sly och även få det bortkört 

 
Fårstängslet är fortfarande kvar, planeras att ta ner det på höstens arbetsdag  

 
§ 10. 
Årsmötet 

Årsmötet gick enligt planerna, en del positiva synpunkter har kommit, och protokoll är 
utskickat tillsammans med utdebiteringen. 
 

§ 11 
Arbetsdagen 

Arbetsdagen gick bra, det mesta som hade planerats blev gjort. 
24 st från 16 st hushåll deltog 

 
§ 12 
Markförläggning av kablar 

Avtalet vi fått för att markförlägga elkabel gicks igenom, avtalet godkändes i sin helhet 
men kabel får EJ läggas i innerslänt eller i vägbanan. Kjell kontaktar dem och ber dem 
att justera detta i avtalet. 
 

§ 13 
Övriga frågor 

- 
 

§ 14 
Nästa möte/avslut 

Nästa möte hålls söndagen den 21 augusti 2022 kl. 15.00  hos Anders på 528. 
Mötet avslutas 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Sekreterare 
 

 
_______________________________ ____________________________ 
Kjell Haeffner Carina Bengtsson 

 


